
Rada Miejska w Kłodawie 
Sesje Rady Miejskiej

Protokół nr XXX/2020

XXX sesja Rady Miejskiej w Kłodawie odbyła się  w dniu 22 paź�dźiernika 2020 r. w sali Gminnego

Os�rodka Kultury w Kłodawie. Obrady roźpocźęto 22 paź�dźiernika 2020 o godź. 10:30, a źakon� cźono

o godź. 11:53 tego samego dnia. Lista obecnos�ci radnych i źaprosźonych gos�ci stanowią źałącźniki

od  nr  1  do  nr  2.  W  posiedźeniu  wźięło  udźiał  13  cźłonko� w.  Listy  obecnos�ci  radnych  i  gos�ci

źaprosźonych stanowią źałącźniki nr 1 i 2 do protokołu.  W posiedźeniu wźięło udźiał 10 cźłonko� w.

Obecni:

1. Adam Chmiel 

2. Marźanna Chuchro

3. Barbara Frątcźak

4. Rysźard Frątcźak

5. Edyta Gło� wcźyn� ska

6. Krystyna Kacprźak

7. Katarźyna Kalinowska

8. Krźysźtof Krusin� ski

9. Janusź Łopacin� ski 

10. Anna Michalak

11. Grźegorź Siwin� ski

12. Rysźard Sźubert

13. Barbara Wis�niewska

14. Paweł Witkowski

15. Aneta Zielin� ska

P u n k t 1

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności

Prźewodnicźący Rady poinformował,  iź<  porźądek obrad sesji  źawarty źostał  w źawiadomieniu  

o  źwołaniu  sesji.  Zaproponował  wnies�c�  do  porźądku  obrad  dodatkowe  punkty  tj.

„Podjęcie  uchwały w sprawie  źmiany uchwały w sprawie  udźielenia pomocy finansowej Gminy

Kłodawa i źawarcia w tej sprawie poroźumienia pomiędźy Gminą Kłodawa a Powiatem Kolskim” -

punkt ten źaproponował roźpatrźec�  jako 10 porźądku obrad oraź „Podjęcie uchwały w sprawie

źmiany  uchwały  Nr  XXVIII/196/2020  Rady  Miejskiej  w  Kłodawie  ź  dnia  17  wrźes�nia  2020r.  

w  sprawie  wźoru  deklaracji  o  wysokos�ci  opłaty  źa  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi

składanej prźeź włas�ciciela nieruchomos�ci połoź<onych na terenie Gminy Kłodawa oraź warunko� w 

i  trybu  składania  deklaracji  źa  pomocą  s�rodko� w  komunikacji  elektronicźnej  –  punkt  ten

źaproponował roźpatrźec� jako 15 porźądku obrad.



      P u n k t 2
Ustalenie porządku obrad sesji

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź<  porźądek obrad sesji źawarty źostał w źawiadomieniu 

o źwołaniu sesji. 

Następnie Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -”Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 

ma pytania wźględnie uwagi do porźądku obrad?”

Z uwagi na brak uwag do porźądku obrad , prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie porźądek 

obrad.

Porźądek XXX sesji:

1.Otwarcie sesji i stwierdźenie prawomocnos�ci.

2.Ustalenie porźądku obrad sesji.

3.Prźyjęcie protokoło� w XXVIII i XXIX sesji. 

4.Sprawoźdanie ź dźiałalnos�ci międźysesyjnej Burmistrźa.

5.Informacja o wykonaniu budź<etu źa I po� łrocźe 2020r.

6.Informacja  o dokonanej  analiźie os�wiadcźen�  majątkowych.

7.Informacja o stanie realiźacji źadan�  os�wiatowych Gminy Kłodawa w roku sźkolnym 2019/2020.

8.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu wspo� łpracy Gminy Kłodawa 

ź organiźacjami poźarźądowymi na 2021 rok”.

9.Podjęcie uchwały w sprawie poźostawienia beź roźpoźnania skargi na dźiałalnos�c� Burmistrźa 

Kłodawy.

10.Podjęcie uchwały w sprawie źmiany uchwały w sprawie udźielenia pomocy finansowej Gminy 

Kłodawa i źawarcia w tej sprawie poroźumienia pomiędźy Gminą Kłodawa a Powiatem Kolskim.

11.Podjęcie uchwały w sprawie źmiany uchwały budź<etowej na 2020 rok.

12.Podjęcie uchwały w sprawie źmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognoźy 

Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2020-2043.

13.Podjęcie uchwały w sprawie okres� lenia źasad i trybu prźeprowadźenia konsultacji społecźnych 

ź miesźkan� cami Gminy Kłodawa.

14.Podjęcie uchwały w sprawie źaopiniowania cennika na 2021 rok źa odźysk  

i uniesźkodliwianie odpado� w ź grupy 20...odpady komunalne łącźni ź frakcjami gromadźonymi 

selektywnie.

15.Prźyjęcie protokoło� w ź kontroli Komisji Rewiźyjnej:

- Kontrola wydatko� w źwiąźanych ź budową drogi gminnej Marynki - Rysiny Kolonia w 2019 r.,

- Kontrola wydatko� w źwiąźanych ź prźebudową ul. Rolnicźej w Kłodawie w 2019r.,

- Kontrola wydatko� w źwiąźanych ź prźebudowa odcinko� w drogi powiatowej nr 3405P (od ul. 

Włocławskiej w kierunku miejscowos�ci Głogowa) w 2019r.

- Kontrola wydatko� w źwiąźanych ź prźebudową chodnika drogi wojewo� dźkiej nr 263 w 2019r.

-Kontrola wydatko� w źwiąźanych ź utrźymaniem s�wietlic wiejskich ź uwźględnieniem prźychodo� w 



ź wynajmu tych s�wietlic w 2019r.

16.Podjęcie uchwały w sprawie źmiany uchwały Nr XXVIII/196/2020 Rady Miejskiej w Kłodawie 

ź dnia 17 wrźes�nia 2020r. w sprawie wźoru deklaracji o wysokos�ci opłaty źa gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej prźeź włas�ciciela nieruchomos�ci połoź<onych na terenie Gminy

Kłodawa oraź warunko� w i trybu składania deklaracji źa pomocą s�rodko� w komunikacji 

elektronicźnej. 

17.Interpelacje i wnioski radnych.

18.Wolne wnioski.

19.Zamknięcie obrad sesji.

      P u n k t 3
Przyjęcie protokołów XXVIII i XXIX sesji

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź<  protoko� ł XXVIII sesji otrźymali radni wraź ź 

źawiadomieniem o sesji. Zwro� cił się do radnych ź pytaniem”Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych ma pytania

wźględnie uwagi do protokołu XXVIII sesji ?”Wobec braku uwag do protokołu, prźewodnicźący 

Rady poddał pod głosowanie prźedłoź<ony protoko� ł.

Głosowano w sprawie:

Prźyjęcie protokołu XXVIII. 

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (10)

Adam Chmiel , Marźanna Chuchro, Rysźard Frątcźak, Krystyna Kacprźak, Krźysźtof Krusin� ski, Anna 

Michalak, Grźegorź Siwin� ski, Rysźard Sźubert, Barbara Wis�niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (5)

Barbara Frątcźak, Edyta Gło� wcźyn� ska, Katarźyna Kalinowska, Janusź Łopacin� ski, Aneta Zielin� ska

Następnie prźewodnicźący Rady  źwro� cił się do radnych ź pytaniem”Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 

ma pytania wźględnie uwagi do  protokołu XXIX sesji ?”

Wobec braku uwag do protokołu, prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie prźedłoź<ony 

protoko� ł.

Głosowano w sprawie:

Prźyjęcie protokołu XXIX sesji.. 

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (10)

Adam Chmiel , Marźanna Chuchro, Rysźard Frątcźak, Krystyna Kacprźak, Krźysźtof Krusin� ski, Anna 

Michalak, Grźegorź Siwin� ski, Rysźard Sźubert, Barbara Wis�niewska, Paweł Witkowski



NIEOBECNI (5)

Barbara Frątcźak, Edyta Gło� wcźyn� ska, Katarźyna Kalinowska, Janusź Łopacin� ski, Aneta Zielin� ska

  P u n k t 4

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź<  sprawoźdanie ź dźiałalnos�ci międźysesyjnej otrźymali 

radni wraź ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie sprawoźdania poprosił Burmistrźa pana Piotra Michalaka.

Następnie Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem - „ Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 

ma pytania wźględnie uwagi do prźedstawionego sprawoźdania?”

Z uwagi na brak uwag, Prźewodnicźący prźesźedł do kolejnego punktu porźądku obrad.

Sprawoźdanie stanowi źałącźnik nr 3 do protokołu.

  P u n k t 5

Informacja o wykonaniu budżetu za I półrocze 2020r.

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź<  informację o wykonaniu budź<etu gminy Kłodawa źa I 

po� łrocźe 2020r. otrźymali radni wraź ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie informacji o wykonaniu budź<etu źa I po� łrocźe 2020r. poprosił Skarbnika Gminy 

Grźegorźa Dźięgielewskiego.

Następnie  źwro� cił się do Skarbnika gminy o prźedstawienie Uchwały Nr SO-0953/38/8/Ko/2020 

Składu Orźekającego Regionalnej Iźby Obrachunkowej w Poźnaniu ź dnia 5 paź�dźiernika 2020r. 

w sprawie wyraź<enia opinii o informacji o prźebiegu wykonania budź<etu źa pierwsźe po� łrocźe 

2020r. Gminy Kłodawa.

Następnie Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem - „ Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 

ma pytania wźględnie uwagi do prźedstawionego sprawoźdania?”

Z uwagi na brak uwag, Prźewodnicźący prźesźedł do kolejnego punktu porźądku obrad.

Informacja stanowi źałącźnik nr 4 do protokołu.

Uchwała Nr SO-0953/38/8/Ko/2020 Składu Orźekającego Regionalnej Iźby Obrachunkowej 

w Poźnaniu ź dnia 5 paź�dźiernika 2020r. w sprawie wyraź<enia opinii o informacji o prźebiegu 

wykonania budź<etu źa pierwsźe po� łrocźe 2020r. Gminy Kłodawa stanowi źałącźnik nr 5 do 

protokołu.

  P u n k t 6

Informacja o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź<  informacje o dokonanej analiźie os�wiadcźen�  majątkowych 

otrźymali radni wraź ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie informacji o analiźie os�wiadcźen�  majątkowych  do kto� rych upowaź<niony jest 

Burmistrź poprosił Burmistrźa Piotra Michalaka.

Prźewodnicźący Rady prźedstawił informacje o analiźie os�wiadcźen�  majątkowych radnych.



Informacje stanowią źałącźniki nr 6 i 7 do protokołu.

  P u n k t 7

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Kłodawa w roku szkolnym 
2019/2020

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź<  informacje  o stanie realiźacji źadan�  os�wiatowych Gminy 

Kłodawa w roku sźkolnym 2019/2020 otrźymali radni wraź ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie informacji Prźewodnicźący Rady poprosił Burmistrźa Piotra Michalaka.

Następnie Prźewodnicźący Rady otworźył dyskusje.

Z uwagi na brak dyskusji , Prźewodnicźący Rady prźesźedł do kolejnego punktu porźądku obrad.

Informacja stanowi źałącźnik nr 8 do protokołu.

P u n k t 8

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu współpracy Gminy Kłodawa 

z organizacjami pozarządowymi na 2021 rok"

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź<  projekt uchwały w sprawie uchwalenia "Programu 

wspo� łpracy Gminy Kłodawa ź organiźacjami poźarźądowymi na 2021 rok" otrźymali radni wraź 

ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie projektu uchwały, prźewodnicźący Rady poprosił Burmistrźa Piotra Michalaka.

Następnie Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -”Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 

ma pytania wźględnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie wniosek 

w sprawie prźyjęcia projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia "Programu wspo� łpracy Gminy Kłodawa ź organiźacjami 

poźarźądowymi na 2021 rok". 

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (10)

Adam Chmiel , Marźanna Chuchro, Rysźard Frątcźak, Krystyna Kacprźak, Krźysźtof Krusin� ski, Anna 

Michalak, Grźegorź Siwin� ski, Rysźard Sźubert, Barbara Wis�niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (5)

Barbara Frątcźak, Edyta Gło� wcźyn� ska, Katarźyna Kalinowska, Janusź Łopacin� ski, Aneta Zielin� ska

Uchwała nr XXX/214/2020 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

P u n k t 9



Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia bez rozpoznania skargi na działalność 

Burmistrza Kłodawy

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź<  projekt uchwały w sprawie  poźostawienia beź roźpoźnania

skargi na dźiałalnos�c� Burmistrźa Kłodawy otrźymali radni wraź ź źawiadomieniem o sesji.

Nadmienił, iź<  na wspo� lnym posiedźeniu komisji radni prźeanaliźowali skargę, wysłuchali 

stanowiska Komisji Skarg, Wniosko� w i Petycji.

Projekt uchwały odcźytał prźewodnicźący Rady Krźysźtof Krusin� ski. Uźasadnienie do uchwały 

odcźytała prźewodnicźąca Komisji Skarg, Wniosko� w i Petycji Anna Michalak.

Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem - „Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych ma pytania 

wźględnie uwagi do prźestawionych materiało� w w sprawie skargi?”

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie wniosek 

w sprawie prźyjęcia projektu uchwały.

Z uwagi na brak uwag , Prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie wniosek w sprawie prźyjęcia 

projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie poźostawienia beź roźpoźnania skargi na dźiałalnos�c� Burmistrźa 

Kłodawy.. 

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (10)

Adam Chmiel , Marźanna Chuchro, Rysźard Frątcźak, Krystyna Kacprźak, Krźysźtof Krusin� ski, Anna 

Michalak, Grźegorź Siwin� ski, Rysźard Sźubert, Barbara Wis�niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (5)

Barbara Frątcźak, Edyta Gło� wcźyn� ska, Katarźyna Kalinowska, Janusź Łopacin� ski, Aneta Zielin� ska

Uchwała nr XXX/215/2020 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

P u n k t 10

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

z budżetu Gminy Kłodawa i zawarcia w tej sprawie porozumienia pomiędzy Gminą Kłodawa 

a Powiatem Kolskim 

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź<  projekt uchwały w sprawie źmiany uchwały w sprawie 

udźielenia pomocy finansowej ź budź<etu Gminy Kłodawa i źawarcia w tej sprawie poroźumienia 

pomiędźy Gminą Kłodawa a Powiatem Kolskim otrźymali radni wraź ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie projektu uchwały, prźewodnicźący Rady poprosił Burmistrźa Piotra Michalaka.

Następnie Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -”Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 

ma pytania wźględnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie wniosek 



w sprawie prźyjęcia projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie źmiany uchwały w sprawie udźielenia pomocy finansowej ź budź<etu 

Gminy Kłodawa i źawarcia w tej sprawie poroźumienia pomiędźy Gminą Kłodawa a Powiatem 

Kolskim - dodatkowy punkt.. 

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (10)

Adam Chmiel , Marźanna Chuchro, Rysźard Frątcźak, Krystyna Kacprźak, Krźysźtof Krusin� ski, Anna 

Michalak, Grźegorź Siwin� ski, Rysźard Sźubert, Barbara Wis�niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (5)

Barbara Frątcźak, Edyta Gło� wcźyn� ska, Katarźyna Kalinowska, Janusź Łopacin� ski, Aneta Zielin� ska

Uchwała nr XXX/216/2020 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

P u n k t 11

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź<  projekt uchwały w sprawie źmiany uchwały budź<etowej na 

2020 rok otrźymali radni wraź ź źawiadomieniem o sesji.

W dniu sesji radni otrźymali II projekt uchwały w sprawie źmiany uchwały budź<etowej na 2020 

rok.

O prźedstawienie projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady poprosił Skarbnika Gminy Grźegorźa 

Dźięgielewskiego.

Następnie Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -”Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 

ma pytania wźględnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie wniosek 

w sprawie prźyjęcia projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie źmiany uchwały budź<etowej na 2020 rok.. 

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (10)

Adam Chmiel , Marźanna Chuchro, Rysźard Frątcźak, Krystyna Kacprźak, Krźysźtof Krusin� ski, Anna 

Michalak, Grźegorź Siwin� ski, Rysźard Sźubert, Barbara Wis�niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (5)

Barbara Frątcźak, Edyta Gło� wcźyn� ska, Katarźyna Kalinowska, Janusź Łopacin� ski, Aneta Zielin� ska

Uchwała nr XXX/217/2020 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.



P u n k t 12

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2020-2043

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź<  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognoźy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2020-2043 otrźymali radni 

wraź ź źawiadomieniem o sesji.

W dniu sesji radni otrźymali II projekt uchwały w sprawie źmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognoźy Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2020-2043.

O prźedstawienie projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady poprosił Skarbnika Gminy Grźegorźa 

Dźięgielewskiego.

Następnie Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -”Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 

ma pytania wźględnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie wniosek 

w sprawie prźyjęcia projektu uchwały.

W dyskusji wzięli udział:

- Grźegorź Dźięgielewski

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie źmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognoźy 

Finansowej Gminy Kłodawa na lata 2020-2043.. 

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (10)

Adam Chmiel , Marźanna Chuchro, Rysźard Frątcźak, Krystyna Kacprźak, Krźysźtof Krusin� ski, Anna 

Michalak, Grźegorź Siwin� ski, Rysźard Sźubert, Barbara Wis�niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (5)

Barbara Frątcźak, Edyta Gło� wcźyn� ska, Katarźyna Kalinowska, Janusź Łopacin� ski, Aneta Zielin� ska

Uchwała nr XXX/218/2020 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

P u n k t 13

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Gminy Kłodawa

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź<  projekt uchwały w sprawie okres�lenia źasad i trybu 

prźeprowadźenia konsultacji społecźnych ź miesźkan� cami Gminy Kłodawa otrźymali radni wraź ź

źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady poprosił Burmistrźa Piotra Michalaka.

Następnie Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -”Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 

ma pytania wźględnie uwagi do projektu uchwały?



Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie prźyjęcia projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie okres�lenia źasad i trybu prźeprowadźenia konsultacji społecźnych ź 

miesźkan� cami Gminy Kłodawa.. 

Wyniki głosowania

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:

ZA (9)

Adam Chmiel , Marźanna Chuchro, Rysźard Frątcźak, Krystyna Kacprźak, Krźysźtof Krusin� ski, 

Anna Michalak, Rysźard Sźubert, Barbara Wis�niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (6)

Barbara Frątcźak, Edyta Gło� wcźyn� ska, Katarźyna Kalinowska, Janusź Łopacin� ski, Grźegorź 

Siwin� ski, Aneta Zielin� ska

Uchwała nr XXX/219/2020 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

P u n k t 14

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania cennika na 2021 rok za odzysk i  

unieszkodliwianie odpadów z grupy 20 ... odpady komunalne łącznie z frakcjami 

gromadzonymi selektywnie

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź<  projekt uchwały w sprawie  źaopiniowania cennika na 

2021 rok źa odźysk i  uniesźkodliwianie odpado� w ź grupy 20 ... odpady komunalne łącźnie ź 

frakcjami gromadźonymi selektywnie otrźymali radni wraź ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady poprosił Burmistrźa Piotra Michalaka.

Następnie Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -”Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 

ma pytania wźględnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie prźyjęcia projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie źaopiniowania cennika na 2021 rok źa odźysk i uniesźkodliwianie 

odpado� w ź grupy 20 ... odpady komunalne łącźnie ź frakcjami gromadźonymi selektywnie.. 

Wyniki głosowania

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:

ZA (9)

Adam Chmiel , Marźanna Chuchro, Rysźard Frątcźak, Krystyna Kacprźak, Krźysźtof Krusin� ski, 

Anna Michalak, Rysźard Sźubert, Barbara Wis�niewska, Paweł Witkowski

NIEOBECNI (6)



Barbara Frątcźak, Edyta Gło� wcźyn� ska, Katarźyna Kalinowska, Janusź Łopacin� ski, Grźegorź 

Siwin� ski, Aneta Zielin� ska

Uchwała nr XXX/220/2020 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

P u n k t 15

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/196/2020 Rady Miejskiej 

w Kłodawie z dnia 17 września 2020r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

położonych na terenie Gminy Kłodawa oraz warunków i trybu składania deklaracji za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej 

Prźewodnicźący Rady poinformował, iź<  projekt uchwały w sprawie  źmiany uchwały Nr 

XXVIII/196/2020 Rady Miejskiej w Kłodawie ź dnia 17 wrźes�nia 2020r. w sprawie wźoru 

deklaracji o wysokos�ci opłaty źa gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej prźeź 

włas�cicieli nieruchomos�ci połoź<onych na terenie Gminy Kłodawa oraź warunko� w i trybu 

składania deklaracji źa pomocą s�rodko� w komunikacji elektronicźnej otrźymali radni wraź 

ź źawiadomieniem o sesji.

O prźedstawienie projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady poprosił Burmistrźa Piotra Michalaka.

Następnie Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do radnych ź pytaniem -”Cźy ktos�  ź pan� stwa radnych 

ma pytania wźględnie uwagi do projektu uchwały?

Z uwagi na brak uwag do projektu uchwały, Prźewodnicźący Rady poddał pod głosowanie 

wniosek w sprawie prźyjęcia projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie źmiany uchwały Nr XXVIII/196/2020 Rady Miejskiej w Kłodawie

ź dnia 17 wrźes�nia 2020r. w sprawie wźoru deklaracji o wysokos�ci opłaty źa gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej prźeź włas�cicieli nieruchomos�ci połoź<onych na terenie Gminy 

Kłodawa oraź warunko� w i trybu składania deklaracji źa pomocą s�rodko� w komunikacji 

elektronicźnej - dodatkowy punkt.. 

Wyniki głosowania

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6

Wyniki imienne:

ZA (8)

Adam Chmiel , Marźanna Chuchro, Rysźard Frątcźak, Krystyna Kacprźak, Krźysźtof Krusin� ski, 

Rysźard Sźubert, Barbara Wis�niewska, Paweł Witkowski

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Anna Michalak

NIEOBECNI (6)

Barbara Frątcźak, Edyta Gło� wcźyn� ska, Katarźyna Kalinowska, Janusź Łopacin� ski, Grźegorź 

Siwin� ski, Aneta Zielin� ska



Uchwała nr XXX/221/2020 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

P u n k t 16

Zapoznanie radnych z protokołami z kontroli Komisji Rewizyjnej nt.:

a) Kontrola wydatko� w źwiąźanych ź budową drogi gminnej Marynki-Rysiny Kolonia w 2019r.

b) Kontrola wydatko� w źwiąźanych ź prźebudową ul. Rolnicźej w Kłodawie w 2019 r.

c) Kontrola wydatko� w źwiąźanych ź prźebudową odcinko� w drogi powiatowej nr 3405P (od ul. 

Włocławskiej w kierunku miejscowos�ci Głogowa) w 2019 r.

d) Kontrola wydatko� w źwiąźanych ź prźebudową chodnika drogi wojewo� dźkiej nr 263 w 2019 r.

e) Kontrola wydatko� w źwiąźanych ź utrźymaniem s�wietlic wiejskich ź uwźględnieniem 

prźychodo� w ź wynajmu tych s�wietlic w 2019r.

Prźewodnicźący Rady źwro� cił się do prźewodnicźącego Komisji Rewiźyjnej Adama Chmiela 

o prźedstawienie protoko� ło� w ź kontroli Komisji Rewiźyjnej Rady Miejskiej  w Kłodawie:

protoko� ł nr 14/2020 ź dnia 23 wrźes�nia 2020r. ź kontroli prźeprowadźonej prźeź Komisję 

Rewiźyjną Rady Miejskiej w Kłodawie w Urźędźie Miasta i Gminy w Kłodawie w dniu 23 wrźes�nia 

2020r. oraź protoko� ł nr 15/2020 ź kontroli prźeprowadźonej w dniu 28 wrźes�nia 2020r. nt. 

Kontrola wydatko� w źwiąźanych ź prźebudowa chodnika drogi wojewo� dźkiej nr 263 w 2019 r. 

Kontrola wydatko� w źwiąźanych  ź utrźymaniem s�wietlic wiejskich ź uwźględnieniem prźychodo� w

ź wynajmu tych s�wietlic w 2019r.

Protokoły ź kontroli stanowią źałącźniki nr 17 i 18 do protokołu ź sesji.

P u n k t 17

Interpelacje i wnioski radnych

P u n k t 18

Wolne wnioski

P u n k t 19

Zamknięcie obrad sesji

Prźewodnicźący Rady stwierdźił wycźerpanie porźądku posiedźenia i źamknął obrady XXX sesji 

Rady Miejskiej w Kłodawie. 

Prźewodnicźący
Rady Miejskiej w Kłodawie 

(-) Krźysźtof Krusin� ski 

Prźygotowała: Krystyna Rźetelska

Prźygotowano prźy pomocy programu eSesja.pl 


